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Interpelacja 

 

 

Szanowny Pan 

Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

 

Dotyczy: Kolej metropolitalna – nowe przystanki w Gliwicach. 

  

Szanowny Panie Prezydencie , 

 

Do ogłoszonego przez PKP Polskie Liniowe Kolejowego rządowego programu „Kolej Plus” 

zakwalifikowane zostały dwa przystanki znajdujące się na terenie miasta Gliwice. Oba obiekty wpisują 

się w koncepcję kolei metropolitalnej. Przystanki te zlokalizowane mają być na terenie dzielnicy Sośnica 

oraz Czechowice.  

 

W związku z powyższym prosimy o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) Gdzie dokładnie mają być zlokalizowane wspomniane przystanki ? 

2) Czy były również brane pod uwagę inne lokalizację przystanków dla kolei metropolitalnej 

np. ulica Jana Śliwki ? 

3) W jakim przedziale czasowym można spodziewać się dopuszczenia do użytkowania nowych 

przystanków ? 

 

 

 

Z wyrazami szacunku 

 

Tomasz Tylutko 
Łukasz Chmielewski 


